
 

 

 

 

Kandidaat-bestuursleden 
 

 

Kandidaat-voorzitter: Manon Fokke 
Beste leden van de PvdA Roze Netwerk, 

Hierbij bied ik jullie mijn sollicitatie voor de functie van voorzitter van het PvdA Roze 
Netwerk aan. Ik heb ontzettende zin om met heel veel verschillende mensen uit onze 
club aan de slag te gaan voor een mooiere samenleving waar je mag zijn wie je bent. 

Vandaag kreeg ik van facebook een dierbare herinnering: exact twee jaar geleden 
diende ik samen met Vera Bergkamp (D66) en Liesbeth van Tongeren (GroenLinks) 
een initiatiefwet in om ervoor te zorgen dat de termen “hetero- of homoseksuele 
gerichtheid” en “handicap” worden opgenomen in artikel 1 van de Grondwet. Je hebt 
immers het recht om te zijn wie je bent. Dat was een belangrijke stap omdat rechten 
wat mij betreft stevig verankerd moet worden. De huidige tijd laat ook zien dat het 
hard nodig is om te strijden voor wie we zijn. Begin dit jaar was er die verschrikkelijke 
Nashville verklaring en recent nog maakte staatssecretaris Knops bekend dat hij 
geen wetsvoorstel indient om een genderneutraal paspoort mogelijk te maken. 

Deze twee recente voorbeelden maken duidelijk dat er wellicht meer dan ooit werk 
aan de winkel is, want hoewel de samenleving wellicht nog nooit zo divers is 
geweest, zie je helaas ook dat de samenleving lijkt te verharden en steeds extremer 
wordt. Hiertegen zullen we ons moeten wapenen. Enerzijds door activistisch te zijn, 
maar anderzijds door de weg van de lobby te bewandelen. Ik denk dat ik over 
genoeg kennis en ervaring beschik om samen met het Roze Netwerk aan de slag te 
gaan en te zorgen dat de samenleving net dat kleine beetje mooier wordt. Dat 
iedereen mag zijn wie die is. 

Ik wil me dan ook graag inzetten voor die diverse samenleving. Ik wil werken aan een 
toekomst waarin mijn twee kinderen op de creche niet wordt geleerd dat een 
“standaard” gezin uit een papa en een mama bestaat. Waar een student niet bij mij 
als studentendecaan op gesprek moet komen omdat hij liever man dan vrouw wil 
zijn, maar vastloopt in het systeem. Ik wil een samenleving waar mensen niet worden 
nagestaard om de keuzes die ze maken. Een wereld waar mensen uit de kast durven 
te komen en hulp krijgen als dat nodig is. Ik wil ook een PvdA die duidelijk maakt 
waar de partij staat als het gaat om LHBTI. Een partij die er dus niet constant op 



gewezen hoeft te worden dat het ouderschapsverlof is in plaats van 
vaderschapsverlof om maar eens een voorbeeld te noemen. 

In mijn dagelijks leven ben ik studentendecaan aan de Universiteit van Maastricht & 
fractievoorzitter van de PvdA Maastricht. Ik ben 9 jaar geleden getrouwd met 
Angelique en sinds 2015 de trotse moeder van zoon Berend. Het geluk werd in april 
2017 compleet toen zoon Anne werd geboren. Zij waren ook de belangrijkste 
redenen om na 4,5 jaar in de Tweede Kamer de deur in Den Haag dicht te trekken. 
Je leeft immers maar één keer en ik wil dan ook graag met volle teugen kunnen 
genieten van onze twee opgroeiende jongens. Dat was met een baan in Haagse 
politiek simpelweg niet mogelijk. 

Ik kijk uit naar de samenwerking. 

Hartelijke groet, 

Manon Fokke 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



Kandidaat-penningmeester: Marianne Troostwijk 
Mijn jaar als algemeen bestuurslid van het Roze Netwerk vond ik geweldig, toen 
combineerde ik dit nog met het burgerraadslidmaatschap. Door mijn verhuizing is 
daar een einde aangekomen en zou ik graag de vrijgekomen tijd in ons netwerk 
willen stoppen. Dit kan natuurlijk op vele manieren, maar helaas gaat onze gouden 
penningmeester stoppen. Alhoewel ik mij zeer zeker niet met hem kan meter vind ik 
het wel een uitdaging om dit over te nemen. De uitspraak van Pippi Langkous is dan 
ook op mijn lijf geschreven: ik heb het nog nooit gedaan, dus ik denk dat ik het wel 
kan! 

 
 

 
Kandidaat-bestuurslid Internationale Zaken: Jan Beugelaar 
Graag stel ik mij voor een tweede termijn beschikbaar als bestuurslid internationale 
zaken. 

Als bestuur hebben we de afgelopen 15 maanden veel gedaan op het internationale 
gebied. Er is geïnvesteerd in de relatie met de fractie in Brussel tijdens een 
werkbezoek. We onderhouden goede contacten met de Party of European Socialists 
(PES) en de PES-activisten. Het PvdA-congres nam onze motie aan en de workshop 
werd goed bezocht en gewaardeerd. 

Namens het netwerk en de PES-activisten was ik aanwezig bij conferenties over de 
situatie in de Westerse Balkan landen, Turkije en Oost-Europa. Veel contacten heb ik 
kunnen leggen tijdens bijeenkomsten van Rainbow Rose.  Ik ben vereerd met mijn 
verkiezing als lid van de Control Commission van Rainbow Rose. Voorzichtig 
optimistisch ben ik over de ontwikkeling in Griekenland. Waar we met een paar 
activisten proberen een sociaal -democratisch netwerk op te richten. Een grote stap 
in dit orthodoxe land. 



Maar er is nog veel te doen. Er is grote ongelijkheid in Europa. Ook binnen onze 
zusterpartijen. 

Er is straks een nieuwe fractie in het Europese Parlement met nieuwe leden van 
diverse achtergronden.  In die nieuwe relatie zullen we moeten investeren. 

Na het aannemen van onze motie zal het partijbestuur met een beleid moeten 
komen. In samenwerking met ons. 

Rainbow Rose staat voor uitdagingen om nog beter te kunnen functioneren binnen 
de PES. 

Bij het bevechten van het stigma rond HIV-AIDS en het verbeteren van de positie van 
LHBTI-ouderen zijn nog grote stappen te zetten. 

Persoonlijke verhalen van activisten uit Europa over hun leefomstandigheden, de 
collegialiteit die binnen het bestuur en mijn geloof in de sociaaldemocratie. Drie 
belangrijke pijlers van mijn motivatie om door te gaan. Maar vooral omdat ik niet 
anders kan. Laat ik mijn DNA maar de schuld geven: de wereld moet en zal voor de 
LHBTI-gemeenschap beter worden! 

 
 

 


